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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3600 Kalkbrytning i Norrbotten

Enligt medieuppgifter skulle ett företag ha sökt tillstånd för att bryta kalk i 
Norvijaur, en brytning som både SGU, samebyn och kommunen tydligen var 
positiva till. Trots att det var positiva besked från de inblandade valde 
regeringen att avslå ärendet och skicka ärendet tillbaka till SGU för en 
fördjupad utredning. 

Det låter mycket märkligt om regeringen på något sätt har motarbetat en 
brytning av kalk i Norrbotten, när behovet är stort och när alla inblandade är 
positiva till brytningen. 

Det förefaller ännu mer märkligt om regeringen säger nej till en kalkbrytning i 
Norvijaur samtidigt som vi riskerar att stå inför problem med kalkbrytningen på 
Gotland. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vad var anledningen till att regeringen avslog möjligheten eller på annat sätt 
stoppade kalkbrytningen i Norrbotten, och tänker ministern ta några initiativ till 
följd av detta?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-06
Besvaras senast
2021-09-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


